

الشركة الكويتية للمنتزهات شمك (عامة) KUWAIT RESORTS COMPANY K.P.S.C.

Date: 16/09/2024 Ref: KRC/208/24

التاريخ: 16 سبتمبر 2024

الإشارة: KRC/208/24

To: Boursa Kuwait

المحترمين،،

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحيه طيبه وبعد،

Dear Sirs,

Subject: Supplementary Disclosure from Kuwait Resorts Company (K.P.S.C)

In Reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its Executive bylaws.

With reference to the previous disclosure dated September 12, 2024 regarding the intention of Kuwait Resorts Company to purchase shares of a listed Real Estate company in a special deal, we would like to inform you that it was decided to cancel the deal due to the selling party delays and noncompletion of the sale procedures; furthermore, this delay caused the Kuwait Resorts Company to enter into trading pan period for being an insider party of the intended shares purchase company; this is in accordance with the provisions of Chapter Three, regulating dealing in securities for insider persons, from the Disclosure and Transparency Book of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority.

الموضوع: إفصاح مكمل من الشركة الكوبتية للمنتزهات (ش.م.ك.ع)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية.

بالإشارة إلى الإفصاح السابق بتاريخ 12 سبتمبر 2024 بشأن نية الشركة الكويتية للمنتزهات شراء أسهم شركة عقاربة مدرجة في صفقة خاصة، نود أن نحيطكم علمًا بأنه قد تم الغاء الصفقة وذلكَ لتأخر وعدم اكتمال إجراءات الطرف البائع من ناحية وتسبب هذا التأخير في دخول الشركة الكوبتية للمنتزهات بفترة حظر التداول على أسهم الشركة المعنية لكون الشركة الكوبتية للمنتزهات طرف مطّلع فيها وذلك عملاً بأحكام ومواد الفصل الثالث تنظيم التعامل في الأوراق المالية للأشخاص المطّلعين من الكتاب العاشر الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال.

وتفضلوا يقبول فائق الإحترام،

Sincerely yours,

إبراهيم محمد الغاتم نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

الشركة الكويتية للمنتز KUWAIT RESORTS COMPANY K.P.S.C.



نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form

Supplementally Discission 1 of the			
Date	Name of the listed Company	إسم الشركة المدرجة	التاريخ
16/9/2024	Kuwait Resorts Company	الشركة الكويتية للمنتزهات	16/9/2024
Material Information		عنوان الإفصاح	
Supplementary Disclosure from Kuwait Resorts Company (K.P.S.C)		فصاح مكمل من الشركة الكويتية للمنتزهات (ش.م.ك.ع)	

Previous disclosure date	تاريخ الإفصاح السابق
12/9/2024	12/9/2024

Development achieved by disclosure	التطور الحاصل على الإفصاح	
With reference to the previous disclosure dated September 12, 2024 regarding the intention of Kuwait Resorts Company to purchase shares of a listed Real Estate company in a special deal, we would like to inform you that it was decided to cancel the deal due to the selling party delays and noncompletion of the sale procedures; furthermore, this delay caused the Kuwait Resorts Company to enter into trading pan period for being an insider party of the intended shares purchase company; this is in accordance with the provisions of Chapter Three, regulating dealing in securities for insider persons, from the Disclosure and Transparency Book of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority.	بالإشارة إلى الإفصاح السابق بتاريخ 12 سبتمبر 2024 بشأن نية الشركة الكويتية للمنتزهات شراء أسهم شركة عقارية مدرجة في صفقة خاصة، نود أن نحيطكم علمًا بأنه قد تم الغاء الصفقة وذلك لتأخر وعدم اكتمال إجراءات الطرف البائع من ناحية وتسبب هذا التأخير في دخول الشركة الكويتية للمنتزهات بفترة حظر التداول على أسهم الشركة المعنية لكون الشركة الكويتية للمنتزهات طرف مطّلع فيها وذلك عملاً بأحكام ومواد الفصل الثالث تنظيم التعامل في الأوراق المالية للأشخاص المطّلعين من الكتاب العاشر الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	

السيد/ إبراهيم محمد الغانم -نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي Ibrahim Mohamed Al-Ghanim -Vice Chairman and CEO



There is no financial impact

1

لا يوجد أثر مالي